

Department of Foreign Affairs
and International Trade



Ministère des Affaires étrangères
et du Commerce international

The Deputy Minister for Foreign Affairs certifies that this is a true copy of the *Agreement to Amend the Agreement to supplement the Agreement of June 19, 1951, between the Parties to the North Atlantic Treaty regarding the Status of their Forces with Respect to Foreign Forces Stationed in the Federal Republic of Germany of August 3, 1959 as amended by the Agreements of October 21, 1971 and May 18, 1981*, signed in Bonn, March 18, 1993, the original of which is deposited in the Treaty Archives of the Government of Canada.

Le sous-ministre des Affaires étrangères certifie que la présente est une copie conforme de l'*Accord modifiant l'Accord complétant la Convention du 19 juin 1951, entre les États parties au Traité de l'Atlantique Nord sur le Statuts de leurs Forces en ce qui concerne les Forces étrangères stationnées en République fédérale d'Allemagne, signe le 3 août 1959 et modifie le 21 octobre 1971 et le 18 mai 1981*, fait a Bonn, le 18 mars 1993, dont l'original se trouve déposé au greffe des traités du Gouvernement du Canada.